

五
華
百家樂²
Exciting Baccarat

EXCITING BACCARAT²

Sharpen your edge.



HOW TO PLAY

玩法说明

OPEN A NEW STRATEGIC DOOR TO WIN!



► Special Features

SIDE BET & ODDS UP

通过附加下注游戏来赢得高额奖励!

New side game provides a chance to obtain even higher payouts!

前所未见! 玩家可在猜基础游戏的获胜点数和平局点数的附加下注游戏中下注, 猜获胜点数的下注选择数字为1到9, 猜平局点数的下注选择数字为0到9。赔率范围小到5赔1, 大到180赔1, 玩家可以轻松选择高赔率的数字下注, 让游戏气氛更加热烈!

此外, 附加下注游戏的下注位置跟基础游戏的下注位置无关, 玩家可以按照自己的战略来增加赢得高额奖励的机会。

First in the world! It is a game to predict the card total for PLAYER, BANKER or TIE outcomes. Side bets can be placed for each individual number from 1 to 9 in PLAYER/BANKER AREA and 0 to 9 in TIE AREA. The range of the odds are from 5:1 to 180:1, and to make the game more fun the feature allows the players to choose any side bet area. Furthermore, players can bet an any side bet area, regardless of where they place their base game bet.

赔率提升, 期待也倍增!

Double your expectations!

下注截止时, 会随机出现奖励翻倍的“赔率上升”机会。

At the end of the bet time, the side bet area(s) can have their odds doubled at random.



► Special Features

CREATIVE STRATEGY

不让机会溜走, 随时选择游戏。

Select the table in real time!

在游戏画面左侧和主屏幕上时刻都会显示5张牌桌的输赢结果表(历史数据)。各张牌桌的游戏分开进行, 解读游戏动向, 随时下注热门游戏!

Players need to evaluate the historical data, select the table and place their bets in real time.

按下游戏画面左侧的选桌按钮就能流畅切换牌桌。

Select a table easily by using the SELECT TABLE BUTTON.



更详细的输赢结果表

More detailed history information



用特效显示热门牌桌

Hot tables highlighted!!!



